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Umberto Gandini był jednym z uczestników konferencji Globe Soccer w

Dubaju. CEO Romy powiedział kilka słów o swoim nowym wyzwaniu,

którym jest Roma.

GANDINI NA KONFERENCJI:

- Po trzech miesiącach ciężko jest dokonać bilansu doświadczenia w Romie i

porównać je do Milanu, gdzie byłem przez ponad 20 lat. Roma jest w większości

własnością amerykańskiego konsorcjum i ma zupełnie inną strukturę niż Milan.

Milan jest jednym z najważniejszych klubów na świecie, Roma jest inna. Jest czymś

w rodzaju Barcelony dla Katalonii, kibice mają wielką pasję, Pallotta chce

przekształcić klub w jeden z największych w świecie piłki nożnej.

Milan?

- Mogę jedynie być wdzięczny klubowi, ale moją teraźniejszością i przyszłością jest

Roma, niesamowite wyzwanie. Kibicom, pasjonatom, możemy zaoferować i

zagwarantować produkt o coraz większej jakości. Musimy poprawić grę. Technologia

stosowana w piłce nożnej jest bardzo ważna w kwestii patrzenia w przyszłość.

Technologia?

- Dane mają duże znaczenie dla analizy piłkarskiej, tak jak i systemu socutingu.

Dalej są portale społecznościowego, które pomagają kibicom być blisko nas i

odwrotnie.

GANDINI DLA TUTTOMERCATOWEB:

Stadion Romy?

- Jest bardzo ważny dla nas i dla włoskiego systemu. Dla nas jest źródłem dochodów

oraz ciepłą i przyjazną atmosfera kibiców. Dla włoskiego systemu oznacza z kolei

rozwój. 

Stadion, aby dostać się na poziom Juventusu?

- Już jesteśmy na ich poziomie. Jest siedem punktów różnicy w lidze, ale na poziomie

zarządzania już jesteśmy na równi.

Spalletti i jego słowa odnośnie jego przyszłości?

- Zawsze mówił to od początku. Zawsze mówił, że długopis do podpisu umowy jest

w rękach graczy. Spalletti jest konkurencyjny i kompetentny: dla niego liczy się

koncentrowanie na celach, wywieranie dużej presji na sobie samym i graczach. W

pierwszych miesiącach 2017 roku usiądziemy do stołu, aby ocenić sytuację.

                               1 / 2



Gandini: Stadion jest ważny dla nas i włoskiego systemu

News - ASRoma.pl

Twoja przygoda z Romą?

- Przychodzę po 23 latach w Milanie i przynoszę bagaż doświadczeń. Dlatego

zostałem wybrany i jest to dla mnie niesamowita okazja. Czuje się dobrze, zespół

jest mocny, zarządzanie dobrze zbudowane.
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